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Z Obecního domu 

Příloha č. 2 kroniky obce Ludgeřovice za rok 2017 

Z obecního plesu 2017 

Konal se v prostorách Obecního domu 7.1.2017, byl to v nepřetržité řadě už 15. obecní bál. 
Jako vždy byl zcela vyprodán, účastníci zaplnili všechna místa v sále i ve vinárně. 
Připravena byla díky řadě místních sponzorů velká soutěž o ceny. Tradičně hrála výborná 
hudba TNT z Příbora, fungoval bohatý bufet, „peklo“, v restauraci byla večeře s možností 
výběru z několika druhů jídel. 

Ples zahájili starosta obce Mgr. Daniel Havlík a místostarostka Ing. Alena Janošová. Hezké 
předtančení předvedl u nás už několik let známý pár Eva Plačková, Jiří Barč. Spolu už 
tancují 8 let, jsou držiteli nejvyšší výkonnostní třídy A, jsou členy tanečního klubu TK Orel 
Telnice. Předvedli waltz, tango, valčík, slowfox, quickstep.  

Po předtančení začala hrát hudba a taneční parket se okamžitě zcela zaplnil. Celý večer se 
tancovalo velmi pilně.  Během večera ještě předvedly své akrobatické umění dvě tanečnice 
sportovního tance na tyči. Měly u publika se svým vystoupením velký úspěch. 

Byl to obecním úřadem dobře připravený a vydařený bál, účastníci byli spokojeni. 
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Výroční členská schůze Klubu důchodců Ludgeřovice 

Konala se v sále Obecního domu 18.1.2017. Přítomno bylo 121 členů klubu z celkového 
počtu 141. Přišli je pozdravit starosta obce Mgr. Daniel Havlík a místostarostka Ing. Alena 
Janošová. Starosta ve svém krátkém vystoupení ocenil bohatou činnost klubu, přátelskou 
atmosféru v něm a slíbil podporu ze strany obce.  

Schůzi řídila členka výboru Anežka  Robenková, ostatní členové výboru pak postupně 
přednesli všechny zprávy za rok 2016, které jsou pro výroční schůzi předepsány, všechny 
byly schváleny resp. vzaty na vědomí. Ze zpráv vyplývá, že výbor klubu zorganizoval pro 
členy každý měsíc nejméně jednu akci, jako setkání v klubu, večírky, vítání jara, oslavu 
svátku matek, vystoupení ochotnického divadla, akci „jubilanti“, „Mikuláš“, také výlety, 
vycházky do okolí, bowlingový turnaj, účast na akcích okolních klubů, atd. Činnost prostě 
byla bohatá a účast členů na nich dobrá.  

Vzhledem k tomu že 2 členové výboru a to předseda Jan Stanovský a členka Miluška 
Stanovská ze zdravotních a rodinných důvodů již nemohou pokračovat v práci ve výboru, 
byla proto provedena doplňující volba nových členů výboru. Také byla pro rok 2017 
schválena výše ročního příspěvku člena klubu a to 200 Kč. 

V letošním roce klub oslaví 20 let svého založení, výbor připravuje plán akcí k tomuto výročí. 

Po ukončení schůze začalo vystoupení folklorního souboru „Palkovská chasa“ z Palkovic u 
Frýdku Místku. Bylo o lidové zábavě v období od začátku adventu do Tří králů. Bylo to hezké 
vystoupení, moc se líbilo.  

Pak pokračovala volná zábava, podávala se večeře, byla pohoda.  
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Ples mladých  

Konal se v sále Obecního domu 20.1.2017. Pořadatelem byl hlučínský florbalový klub. Jsou 
to zkušení pořadatelé, v Ludgeřovicích pořádali ples už po sedmé. Návštěvníků plesu přišlo 
hodně, prakticky všichni byli opravdu mladí, obsazená byla úplně všechna místa. Pořadatelé 
u vstupu jim nedovolili přinášet tvrdý alkohol. Hrála disko hudba, zazpíval i živý zpěvák. Sál 
byl plný už ve 20 hodin, mladí se od samého začátku pustili s vervou do tance. Bylo hodně 
živo, hlučno, „neposedno“ a veselo, jak to mají mladí rádi. U stolů moc neseděli. O 
přestávkách se nejvíce bavili v hloučcích ve stoje, často s kelímkem nápoje v ruce. Ve stálé 
permanenci bylo i „peklo“. Pohoda vydržela po celý ples, po jeho ukončení však přece jen 
došlo venku k incidentu mezi několika účastníky, podle svědků přijela i hlídka policie a 
sanitka.   
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Maškarní ples pro děti 22.1.2017 

Konal se v Obecním domě, pořádala Mateřská škola v ulici Hlučínská. Kolektiv školky v čele 
s ředitelkou Margit Hvízdákovou už řadu let v lednu pořádá tuto akci, ta vždy přiláká hodně 
menších dětí z celé naší obce, ta letošní rovněž. Děti vždy hezky baví klaun Hopsalín a další 
pracovníci od firmy stejného jména ze Staré Bělé a to vždy na nějaké zajímavé pohádkové 
téma. Letos to bylo o rybách a jiných obyvatelích moří a také o námořnicích, rybářích, 
pirátech. Maškarní převleky dětí byly většinou podle toho.  

Sál Obecního domu byl úplně plný. Místa u stolů zaplnili rodiče a prarodiče dětí, celý taneční 
parket pak děti a Hopsalín se svými pomocníky. Děti se výborně bavily, stále plnily zajímavé 
úkoly, dostávaly za ně i malé odměny, smály se, vřískaly, tancovaly, zpívaly. Pro všechny byl 
svépomocí připraven i bufet plný dobrot.  

Děti i jejich doprovod strávili v Obecním domě zajímavé a příjemné odpoledne. 
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Výroční bál firmy Paskuda  

Ludgeřovický občan Pavel Paskuda založil před 20 lety svou úspěšnou a v širokém okolí 
známou elektroprodejnu „Elektro Paskuda“. Toto kulaté výročí se rozhodl oslavit pořádáním 
výročního plesu. Ten se uskutečnil v sále Obecního domu 27.1.2017 a byl to ples parádní.  

Přišlo hodně hostů, sál byl zcela zaplněn. Hrála hudba Expres z Ostravy. Předtančení 
obstaral špičkový pár Petr Kupčík, Eliška Otáhalová, držitelé nejvyšší mezinárodní třídy ve 
standardních tancích a nejvyšší národní třídy v latinsko-amerických tancích. Reprezentují 
klub KST KD Hlučín. Jejich předtančení bylo nádherné, strhující, takové jsme 
v Ludgeřovicích snad ještě neměli. Měli pochopitelně velký úspěch. Dalším zpestřením plesu 
byl karikaturista, který v místnosti vedle sálu na počkání kreslil karikatury těch, kteří o to 
požádali. Zájem byl velký, stále čekala fronta zájemců. Práce mu šla úžasně rychle a jeho 
karikatury měly úspěch. Těm, kteří se zašli občerstvit do „pekla“, tam hrál harmonikář. 
Plesem prováděl netradiční konferenciér a srandista z ostravského divadla v úboru valcíře 
ostravských hutí. Nechyběla na plesech obvyklá soutěž o zajímavé ceny. 

Při zahajování plesu pan Pavel Paskuda poděkoval všem, kteří mu v jeho podnikání pomohli, 
v první řadě své manželce, které také předal velkou kytici. Pak se ples rozjel na plné obrátky, 
pilně se tancovalo až do konce v časných už ranních hodinách.  

Byl to pěkný bál a vydařená oslava 20. výročí firmy Elektro Paskuda. 
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Farní ples 

Konal se v prostorách Obecního domu 28.1.2017. O ples byl velký zájem, obsazená byla 
všechna místa v sále i ve vinárně. Mezi význačnými hosty byli starostové Ludgeřovic a 
Markvartovic Mgr. Daniel Havlík a Ing. Pavel Myslivec, poslanec parlamentu ČR za KDÚ 
ČSL Ing. Petr Kudela a ředitel TV NOE kněz P. Leoš Ryška. Ples zahájili jáhen Mgr. Zdeněk 
Uher a Ing. Petr Baránek. Pro nemoc chyběl ludgeřovický farář Mgr. Václav Koloničný. Hrála 
v naší obci dobře známá hudba TNT z Příbora, předtančení předvedla dvojice Miroslav 
Fridrich a Hedvika Fridrichová z klubu Dance studio Ostrava, držitelé republikové 
výkonnostní třídy B ve standardních tancích.  Nechyběla soutěž o ceny, kterých bylo opravdu 
hodně. Hudba jako obvykle hezky hrála, předtančení mělo úspěch. Pilně se po celou dobu 
tancovalo. Byl to velmi pohodový dobře organizovaný bál.  
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Maškarní ples pro děti Dolní školy 

Konal se 3.2.2017 s sále Obecního domu pod názvem „Wikiho zábavná show s Mimoni“. 
Wiki byl průvodcem celé show. Mimoni byli dva a  to Stuart a Kevin jako strašně tlustí 
banáni, pro děti asi známé postavičky z televize nebo z časopisů. Děti, většinou žáčci 
mateřské školy, se bavily výborně a hezky si zařádily. Dobře se bavili i jejich rodiče. Sál se 
změnil v jakýsi velký rodinný večírek, bylo tu i dost těch úplně nejmladších nemluvňat a 
batolat. První dětský karneval loni znovuotevřené Dolní školy se vydařil. 
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Dětský karneval pořádaný SRPDŠ při ZŠ Ludgeřovice 

Konal se v sále Obecního domu 5.2.2017. Stejně jako v minulých letech přišlo dost dětí, 
jejich rodičů a prarodičů. Všichni zažili hodně pohodové a veselé odpoledne. Děti krásně 
bavil klaun „Šašek Vašek“ a jeho pomocníci šoumenka Ivetka a princezny. Dospělí se bavili 
sledováním řádění svých potomků, vychutnáváním dobrot ze svépomocného bufetu a 
uvolněným povídáním. Děti si opravdu hezky po celé odpoledne zařádily tancováním při 
veselé hudbě, při různých soutěžích a hrách, při dětské tombole. Vše zkušeně připravili, 
zorganizovali a provedli členové SRPDŠ, patří jim za to velké poděkování. 
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Ples firmy HP Trend 

Konal se v prostotách Obecního domu 10.2.2017. Firma zde pořádá každoročně jeden 
reprezentační ples už přes 10 let. O tyto plesy bývá velký zájem, ten letošní byl vyprodán už 
v říjnu minulého roku. Plně obsazena byla i vinárna. Sál byl hezky vyzdoben, od začátku 
hrály dvě hudby. K tanci hrála skupina Flash, k poslechu v „pekle“ pak dvojice (housle a 
harmonika) Kamil a Petr, členové cimbálové muziky TOLAR z Ostravy. Po zahájení 
spolumajitelkou firmy paní Pavlou Strachotovou s velkým úspěchem vystoupila skupina 
akrobatického tance STYX. Pak se účastníci plesu dali do tance, taneční parket byl stále 
plný a tak to vydrželo až do konce plesu. Před 22. hodinou začalo hodinové strhující 
vystoupení známé zpěvačky Heidi Janků, která svým temperamentním zpěvem přiměla 
k tanci i ty největší lenivce, na parketu to bylo velmi živé. Dobře bylo postaráno i o jídlo a pití, 
nechyběla bohatá soutěž o ceny. Generální ředitel firmy pan Arnošt Gregořica se svými 
spolupracovníky se po celou dobu plesu hostům věnovali. Vše bylo dobře připraveno a 
provedeno, ples byl perfektní.  
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Večírek Klubu důchodců Ludgeřovice 

Konal se v sále Obecního domu 11.2.2017. Byl, jako všechny podobné akce pořádané 
klubem, veselý, dobře připravený a vydařený. Byl to vlastně ples, název večírek byl použit 
proto, aby přišly i ty členky klubu, které už nemají svého životního partnera. Hrála 
vrablovecká hudba Aréna, vystoupila hudební skupina KD Vrablovec se skladbami známé 
skupiny Šlapeto. Taneční parket byl stále plný. Nechyběla ani velká soutěž o ceny, které 
většinou přinesli členové klubu. Ceny byly dost veselé, byly to na příklad dětské hračky nebo 
celé malé divoké prase. Fungoval velmi dobře zásobený svépomocný bufet. Prostě důchodci 
a jejich hosté prožili veselý večer, který začal už v 17 a vydržel až do 23 hodin. 

 



40 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



41 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

Studentský ples 

Konal se v prostorách Obecního domu 17.2.2017. Pořadateli byli místní studenti (pánové 
Vočadlo, Chorovský). Ples přilákal slečny a mladíky ze širokého okolí, takže byl plný nejen 
sál, ale i vinárna. Plesoví hosté, jak už to je u mladých obvyklé, moc u stolů neposeděli, byli 
stále v pohybu, větrali se venku, diskutovali v předsálí, v „pekle“, další tancovali v sále. Hrála 
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výborná hudba „Manatees Friends“ (přátelé kapustňáků - mořských savců). Připravena byla 
soutěž o ceny, fungovaly tři bufety. Bylo příjemně veselo. Prostě organizátory dobře 
připravený a vydařený bál). 
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Z hasičského bálu 

Konal se v prostorách Obecního domu 25.2.2017. Ten hasičský má v naší obci ze všech 
ostatních nejdelší tradici a to již od prvního desetiletí minulého století. Hasiči patří 
v současné době vedle sportovních spolků k těm několika málo, kterým nestárne členská 
základna, které jsou schopné zaujmout mládež. Bylo to vidět i na letošním bálu. Sál byl plný 
mladých, naopak hasiči nad 50 let, kterých zde bývalo v minulých letech dost, tu prakticky 
zcela chyběli. Ples zahájil starosta obce Mgr. Daniel Havlík. Ve svém krátkém proslovu 
všechny přivítal, ocenil záslužnou práci ludgeřovických mladých hasičů a popřál všem v sále 
dobrou zábavu. K tanci i poslechu hezky hrála opavská dívčí hudba LA NANITA. 
Předtančení s velkým úspěchem předvedly dva dětské páry Zdenek Borek, Viktorie 
Patočová a Daniel Holčapek, Kateřina Grabovská z taneční školy LR Cosmetic dance 
Ostrava. Předvedly ukázky standardních i latinskoamerických tanců. Díky sponzorům byla i 
tradiční soutěž o zajímavé ceny. Fungovalo „peklo“, bufety, pro zájemce i večeře. Do tance 
nebylo potřeba přítomné nutit. Byl to pěkný dobře připravený bál.  
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Ples TJ - Ples fotbalistů 

Konal se v prostorách Obecního domu 4.3.2017. Sportovci v minulých letech vždy pořádali 
plesy dva a to ples TJ jako celku a ples fotbalového oddílu TJ. Letos se rozhodli oba plesy 
spojit. Funkcionáři TJ jsou zkušení pořadatelé, jimi organizovaný bál má vždy výbornou 
úroveň. 

Sportovci s partnerkami, příznivci TJ, funkcionáři a sponzoři zaplnili všechna místa v sále i ve 
vinárně. Hrála hudba Šajtar Ostrava, dorostenci fotbalového oddílu se starali o zásobování 
přítomných nápoji, fungovalo „peklo“, bufet ve vinárně, večeře v restauraci. Díky mnoha 
sponzorům byla připravena velká soutěž o zajímavé ceny. 

Ples zahájil předseda TJ Helmut Šafarčík. Hodinu hrála hudba a přítomní pilně tancovali. 
Pak na parket nastoupila dvě děvčata Baila a Ginger ze skupiny Poledance Motýlek 
z Ostravy se zajímavou akrobacií na tyči. Jejich náročné a odvážné cvičení mělo velký 
úspěch.  

V další přestávce plesového tancování se konalo vyhlášení fotbalisty roku 2016. Byl to 
brankář Tomáš Hájek, který má svými skvělými výkony v brance velký podíl na tom, že 
mužstvo TJ v minulém roce postoupilo z I.B třídy do třídy I.A, v níž navíc po podzimní části 
soutěže je v tabulce na 1. místě. Funkcionáři dekorovali Tomáše Hájka tradiční šerpou, 
předali mu drobné dárky, společně se fotografovali. Pak se přidali všichni přítomní hráči 
mužstva TJ se svými partnerkami a na památku se společně fotili. 

Ples pak v příjemné atmosféře pokračoval až do třetí hodiny ranní. Pilně se tancovalo 
s přestávkami na tradiční kopy přítomných dam na branku a na soutěž o ceny. Byl to pěkný 
bál. 
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Ochotníci Mladí berani Těškovice přijeli s hrou Cesta na sever 

Divadelní představení se konalo v Obecním domě 10.3.2017. Pořádali Klub důchodců 
Ludgeřovice ve spolupráci s Obcí Ludgeřovice. Hra Cesta na sever aneb těškovičtí otužilci 
na pólu byla adaptací známé úspěšné hry divadla Járy Cimrmana, jen s tím, že tentokrát 
putování začínalo z Těškovic, pak ze Svinova vlakem do Petrohradu a dále již pěšky. Jinak 
bylo vše stejné včetně známé hlášky „Na sever, na jih“. Všech asi 150 diváků se výborně 
bavilo. 
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Vesnický bál ANO 

Pořádala místní organizace hnutí ANO v prostorách Obecního domu 11.3.2017. Účastníků 
bylo hodně, obsadili sál i vinárnu. Pořadatelé svépomocí připravili bufety ve vinárně i v 
„pekle“, fungovaly i pojízdné bufety. Nechyběla soutěž o ceny ani obvyklé předtančení. 
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Dvojice Eliška Otáhalová, Petr Kupčík, držitelé nejvyšší mezinárodní třídy standardních 
tanců a nejvyšší národní třídy latinských tanců předvedla strhující taneční improvizaci, velmi 
se líbili. Ples zahájili členové výboru místní organizace ANO Yvona Ossová a Ondřej Klučka. 
Přítomné také pozdravil oblastní předseda hnutí ANO Pavel Juříček. Hrála hudba Proxima 
Orchestra, pilně se tancovalo. Byl to pohodový ples. 
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Divadelní představení profesionálů v Obecním domě  

Hrálo se 14.3.2017, pořádala agentura API. Známí pražští herci Ivana Jirešová a Zdeněk 
Podhůrský hráli konverzační komedii „Hledání ztraceného ráje“ o cestě mileneckého a 
manželského páru životem. Hra měla čtyři obrazy, v prvním měli aktéři 80 let, ve druhém 60, 
ve třetím 40, ve čtvrtém 20. Pokaždé se dvojice sešla v pokoji hotelu EDEN, aby oslavili 
výročí svého vztahu, pokaždé došlo k řadě nedorozumění, směšných a trapných situací, jak 
už to v komediích bývá. Diváků bylo asi 100, všichni se dobře bavili. 
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Ze 14. zasedání zastupitelstva 

Konalo se v Obecním domě 15.3.2017. Přítomno bylo 12 zastupitelů, jednání sledovalo 10 
přítomných občanů. Program zasedání byl bohatý, měl ke dvaceti bodům, zastupitelé např: 

- schválili uzavření kupních smluv pro 2 vysoutěžené stavební pozemky v lokalitě u rybníků, 

- rozhodli o vyhlášení dalšího kola veřejné soutěže na prodej 27 obecních stavebních 
pozemků v lokalitě u rybníků, 

- schválili dotace z obecního rozpočtu na rok 2017 pro Charitu Hlučín, TJ Ludgeřovice a 
další, 

- schválili uzavření další várky smluv na zřízení úplatného práva z věcného břemene ve 
prospěch obce Ludgeřovice na provozování splaškové kanalizace přes pozemky občanů, 

- schválili záměr pracovat na změnách územního plánu obce podle předložených návrhů a 
požadavků občanů. 

- projednali záměr vydat obecně závazné vyhlášky obce o školských obvodech v obci. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Josefovská zábava 

Byla v Obecním domě 18.3.2017. Tak jako v minulých letech i letos ji pořádalo SRPDŠ při 
Základní škole Ludgeřovice. Zábavu zahájil předseda SRPDŠ Pavel Borek. Připravena byla 
bohatá soutěž o ceny, bufety s krásnými servírkami v „pekle“, ve vinárně a také bufet 
pojízdný, ten měl pánskou obsluhu. Hrála hudba VIZE, hezké předtančení převedly dva 
dětské páry z taneční školy LR Cosmetic dance Ostrava. Byli to Zdenek Borek, Viktorie 
Patocsová a Daniel Holčapek, Kateřina Grabovská. Na dobu před půlnocí byla ještě jako 
další bod programu připravena taneční fantazie. S chutí se tancovalo, přítomné dámy byly 
krásné, pánové se snažili. Prostě zábava měla všechny parametry pěkného plesu.  

 

 



68 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



69 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



70 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



71 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



72 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



73 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Klub důchodců Ludgeřovice přivítal jaro 

Jaro důchodci vítali v Obecním domě 21.4.2017. Předtím do klubu přivítali nové členy, asi 
deset čerstvých důchodců. Program začal ukázkou společenských tanců, které předvedly 
dva dětské páry z taneční školy LR Cosmetic dance Ostrava. Byli to Zdenek Borek, Viktorie 
Patocsová a Daniel Holčapek, Kateřina Grabovská. K poslechu a tanci hrála vrablovecká 
skupina ARENA. Připravena byla chutná večeře. Jako na všech akcích klubu v Obecním 
domě přítomní pilně navštěvovali svépomocný bufet, tancovalo se, hlavně se povídalo. Byla 
to příjemná, výborem klubu perfektně připravená akce. 
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Besídka Mateřské školy Hlučínská 

Konala se v sále Obecního domu 18.5.2017, děti předvedly zejména svým maminkám a 
babičkám svou šikovnost jako své přání ke svátku matek. Paní učitelky s nimi nacvičily 
půvabné pásmo říkanek, písniček a scének. Jejich vystoupení se velmi líbilo, rodiče i 
prarodiče byli na své potomky pyšní. Byla to krásná besídka. 
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Retro zábava v Obecním domě 
Konala se 20.5.2017, pořádalo SRPDŠ při ludgeřovické základní škole. Účastníky 
byli především rodiče žáků školy. Na několik hodin se vrátili do doby, kdy randili a 
chodili na diskotéky a také se podle toho oblékli a při diskohudbě bavili. Prostě na 
chvilku se do těch krásných let vrátili. Bylo to sympatické. 
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Svátek matek v Klubu důchodců Ludgeřovice 

Oslava svátku matek se konala 19.5.2017 v Obecním domě. Gratulovat přišly děti z církevní 
mateřské školy se svými učitelkami a to hezkým vystoupením. Děti recitovaly, zpívaly, cvičily, 
hrály divadlo. Moc se líbily, měly velký úspěch.  
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K tanci i poslechu pak hrála vrablovecká skupina ARÉNA, fungoval svépomocný 
bufet, tancovalo se, jedlo, pilo a hlavně povídalo. Prostě byla to vydařená zábava 
spolku důchodců. 
Fotografoval Alfréd Bindač: 
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20let Klubu důchodců Ludgeřovice 

Klub byl založen na jaře1997. Dvacáté výročí existence oslavili v Obecním domě 31.5.2017. 
Přítomno bylo asi 160 členů klubu. Gratulovat přišli za obec starosta Mgr. Daniel Havlík a 
pracovnice obce Vlasta Bortlíková, za KD Vrablovec jeho předsedkyně Eva Vojevodová a 
místopředseda Miroslav Vojevoda a za Klub seniorů Petřkovice předseda. Starosta ve svém 
proslovu gratuloval členům klubu k tomuto významnému výročí, ocenil práci klubu pro 
seniory obce a popřál úspěšnou činnost v dalších letech. Podobně vystoupili i ostatní 
gratulanti.  

Předsedkyně klubu Anežka Robenková pak stručně rekapitulovala uplynulých 20 let a 
předestřela obrysy programu činnosti v příštím období. Tak jako v minulých letech, se počítá 
každý měsíc aspoň s jednou akcí klubu. Následovalo ocenění těch, kteří jsou členy klubu už 
od jeho založení. Přítomno jich bylo 22. Oceněni byli i ti, kteří byli v minulosti aktivními členy 
výboru klubu. Největší potlesk sklidila dřívější dlouholetá a velmi úspěšná předsedkyně klubu 
Edeltruda Tomečková. Všichni ocenění dostali od obce a od klubu drobné dárečky. 

Program pak pokračoval chutnou večeří a po ní hrála k tanci i poslechu až do setmění 
vrablovecká skupina Aréna. 

Byla to hezká, výborem klubu dobře připravená pohodová oslava.  
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Setkání jubilantů 2017 

Tato tradiční akce, kdy starosta obce pozve všechny občany obce, kteří se v daném roce 
dožívají 80 a více let do sálu Obecního domu ke slavnostnímu setkání, se letos konala 2. 
června. Pozvání přijalo přes 80 seniorek a seniorů. Ty, kteří to potřebovali, přivezlo obecní 
auto nebo přišli s doprovodem člena rodiny. Před vchodem do sálu jim na uvítanou hrála 
dechovka pana Ondruše, pak se zapsali do pamětní knihy obce. V hezky vyzdobeném sále 
bylo připravené pohoštění, pěkným vystoupením je pobavily děti z Mateřské školky 
Hlučínská pod vedením p. učitelky Hany Žídkové, na harmoniku jim hrála studentka 
hlučínského gymnázia Hana Kosková. Starosta Mgr. Daniel Havlík s místostarostkou Ing. 
Alenou Janošovou pak všechny slavnostně přivítali, popřáli dobré zdraví a připili si se všemi 
skleničkou vína. Potom v pořadí od nejmladšího až po nejstaršího každému popřáli zvlášť a 
předali květinu a malý dárek. Nejstarší v sále letos byly dvě dámy a to Klapcová Hedvika a 
Šimarová Paulína, obě se letos dožívají 91 let. Po gratulacích se podávala slavnostní 
večeře. Během celého setkání se o jídlo, pití a obsluhu perfektně starali studenti Střední 
školy hotelnictví, gastronomie a služeb ze Šilheřovic pod vedením svých učitelů. Své umění 
pak předvedla dětská taneční dvojice Zdenek Borek, Viktorie Patocsová z taneční školy LR 
Cosmetic dance Ostrava. Potom se vzpomínalo, povídalo, poslouchaly hezké melodie 
v podání harmonikářky slečny Koskové.  

Celé setkání seniorů bylo pracovnicemi obce Vlastou Bortlíkovou, Lenkou Jurečkovou a 
zástupkyní ředitele ZŠ a MŠ Ludgeřovice Mgr. Vladimírou Liškovou dobře připravené a mělo 
i hezký a důstojný průběh. Jeho účastníci odcházeli nebo odjížděli plni pěkných dojmů. 
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Duo Kamélie zpívalo seniorům 

Klub důchodců Ludgeřovice si v rámci oslav 20. výročí existence klubu pozval k vystoupení 
známou dvojici zpěvaček Hana Buštíková, Dana Vlková, vystupující už 35 let pod 
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uměleckým jménem Kamélie. Konalo se v sále Obecního domu 9.6.2017. v 16 hodin. Zájem 
členů klubu a jejich známých byl velký, v sále se sešlo přes 150 posluchačů.  

Repertoár dvojice se skládá z hezkých melodických a rytmických písní. Hodinu a čtvrt jejich 
zpívání bylo velmi příjemné, moc se líbilo, řada důchodců si při něm zatancovala. Největší 
úspěch měl jejich všem známý velký hit Robinson. 

Po koncertu začala hrát k tanci a poslechu vrablovecká skupina ARÉNA, domů se odcházelo 
v dobré náladě až kolem 21. hodiny.  

Byla do vydařená oslava 20. výročí klubu. 
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Z 15. zasedání obecního zastupitelstva 

Konalo se v sále Obecního domu 14.6.2017. Přítomno bylo 18 zastupitelů, jejich jednání 
sledovalo celkem 7 občanů, z toho jen 3 z Ludgeřovic, ostatní byli přespolní zájemci o 
koupistavebních pozemků v obci. 

Zastupitelé mimo jiné projednali a schválili výsledné dokumenty o hospodaření obce 
v minulém roce jako závěrečnou zprávu auditora, závěrečný účet obce a účetní uzávěrku. 
Jednali také o prodeji obecních stavebních pozemků v lokalitě u rybníků, tj. schválili prodeje 
těch pozemků, které v posledním kole zájemci úspěšně vysoutěžili a schválili mechanismus 
dalšího kola (už šestého) veřejné soutěže o nákup stavebních pozemků. Schválili 
pojmenování nové ulice, která odbočuje z ulice Lípová kolmo severozápadním směrem nad 
bývalou pískovnou. Tato nová ulice, podél níž jsou stavěny nové rodinné domky, dostala 
název „Nová“. 

V závěrečné dlouhé diskusi se zastupitelé také zajímali o stav připojování domů k splaškové 
kanalizaci. Dosud nepřipojených domků je asi sto, z většinou jejich vlastníků už ve věci 
jednal odbor životního prostředí Městského úřadu v Hlučíně. Obecní úřad ještě v tomto 
měsíci připraví přesný seznam dosud nepřipojených domů a jejich vlastníkům bude po 
jednání s nimi stanoven termín připojení, jehož nedodržení bude sankcionováno podle 
platných právních předpisů. Předmětem diskuse bylo například i nesprávné parkování aut 
v ulicích, které mimo jiné komplikuje vyvážení popelnic nebo úklid ulic. Konstatováno, že tyto 
případy nejsou dost důsledně pokutovány. 

 

 

 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



97 
 

Veřejná schůze k prezentaci centra služeb Ludgeřovice 

Konala se v sále Obecního domu 12.7.2017. Pracovník architektonické stavebně projektové 
kanceláře MR Design CZ, s.r.o. Ing. Miroslav Tyl zde představil projektovou dokumentaci 
centra služeb, které má být postaveno na Menšíkové louce. V tomto centru služeb má být 
pošta, obchod Hruška, cukrárna a několik dalších provozoven služeb. Součástí bude i velké 
parkoviště s asi osmdesáti parkovacími místy. Vjezd do areálu centra bude z kruhového 
objezdu na křižovatce ulic Hlučínská a Markvartovická. Investorem centra má být obchodní 
řetězec Hruška, investorem kruhového objezdu MS Kraj. Získání stavebního povolení se 
předpokládá do konce letošního roku, termín zahájení stavby bude bezprostředně 
navazovat.    

Přítomno bylo asi 40 občanů obce. Vedle přednášejícího Ing. Miroslava Tyla na jejich dotazy 
odpovídal i starosta obce Mgr. Daniel Havlík. Otázky byly věcné, týkaly se například přístupu 
k areálu, konstrukce stavebních objektů, projektované zeleně apod. Jen jedna občanka 
vyjádřila zásadní nesouhlas s celým řešením. Vadilo jí, že jeho realizací nevznikne náměstí. 
Bylo jí vysvětleno, že pokusů o řešení s náměstím bylo v posledních 20 letech provedeno 5, 
všechny ztroskotaly na tom, že se nepodařilo odkoupit soukromý pozemek s budovami 
květinářství a pekařství v trojúhelníku mezi Farskou zahradou a ulicemi Hlučínská a 
Markvartovická. Bez tohoto pozemku není pro takový projekt dost místa. Je zde ovšem ještě 
ta podstatná skutečnost, že by územím takového náměstí vedly dvě frekventované silnice 
s jejich křižovatkou. 

Veřejná schůze po hodině a půl skončila. Byla zajímavá a určitě prospěšná.  
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Z 16. zasedání zastupitelstva 

Konalo se v sále obecního domu 13.9.2017. Přítomno bylo 14 zastupitelů. Jednání sledovalo 
9 občanů obce.  Zastupitelé ocenili nejlepšího dárce krve v obci pana Radka Dvořáka, který 
krev už daroval neuvěřitelných více než 300 krát. Kromě jiného zastupitelstvo projednalo a 
schválilo prodeje stavebních pozemků v lokalitě u rybníků, kteří uspěli v 5. kole obcí 
vyhlášené veřejné soutěže, projednalo a schválilo vyhlášení 6. kola veřejné soutěže, 
tentokrát na 16 stavebních pozemků v téže lokalitě. Dále projednalo a schválilo záměr koupit 
pozemek pod chatou Ostříž a v jejím nejbližším okolí. 
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V diskusi byla největším tématem chystaná výstavba centra obce na Menšíkové louce a 
nejbližším okolí. Diskutovaly se dva protichůdné názory.  

Podle prvního je třeba co nejdříve získat stavební povolení na vyprojektovanou stavbu 
kruhového objezdu na křižovatce ulic Hlučínská a Markvartovická. Tuto stavbu bude 
financovat MS kraj. Co nejdříve také získat stavební povolení na stavbu vyprojektované 
budovy s prodejnou potravin, poštou a dalšími prostory pro služby občanům s obslužnou 
komunikací a parkovištěm. Tuto stavbu bude financovat firma Hruška.  

Podle druhého protichůdného názoru je potřeba zahájit příslušné přípravné a projekční práce 
znovu od začátku s cílem vybudovat úplné centrum obce s náměstím. Znamenalo by to však 
odklad zahájení stavebních prací o řadu let a jen velmi těžko by se našel developer, který by 
to vše zaplatil. 

Podle platného usnesení zastupitelstva se má realizovat první varianta. 
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Akce Jubilanti Klubu důchodců Ludgeřovice v Obecním domě 

Tuto tradiční akci klub pořádá každoročně na podzim. Letos to bylo 13.10.2017. Výbor klubu 
akci dobře připravil. K tanci a poslechu hrála vrablovecká skupina ARENA, fungoval bohatý 
svépomocný bufet, s hezkým country programem vystoupily členky Klubu důchodců 
Petřkovice, nechyběla výborná večeře z restaurace pana Myslivce. Po večeři se pilně 
tancovalo.  

Nejdůležitějším bodem programu ovšem bylo oslavení členů klubu, kteří se letos dožili nebo 
dožijí kulatých nebo půlkulatých narozenin. Výbor klubu jim v pořadí od nejstaršího jednotlivě 
gratuloval, předal drobné dárky, všichni v sále si s nimi připili skleničkou vína na zdraví, 
tancovalo se sólo. Ti nejstarší jubilanti mají letos 85 let, nejvíce bylo letošních 
sedmdesátníků.  

Byla do vydařená akce, začala v 16 hodin, domů se odcházelo až po 21. hodině. Zábava i 
nálada byly výborné. 
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Uspávání broučků 25.10.2017 

Mateřská škola Hlučínská pořádá tuto oblíbenou akci již několik let. I letos si pozvali 
zkušeného klauna Hopsalína s pomocnicí, aby děti řádně rozdováděli a nakonec s nimi 
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broučky odborně uspali. V sále obecního domu se to Hopsalínovi dokonale podařilo, děti se 
bavily a vesele dováděly, zapojili se i jejich rodiče. Po setmění se všichni oblékli, děti si vzaly 
do ruky rozžatý lampionek, venku se seřadili do lampionového průvodu a vydali po chodníku 
do zahrady mateřské školy, kde broučky uspali. 

Zejména na lampionový průvod se děti moc těší, ty moderní elektrické lampionky však svítí 
hodně slabě, takže v konkurenci s veřejným osvětlením a reflektory hustého autoprovozu 
jejich světlo zaniká. Dětem to však nevadí, jen fotografovat nemá moc cenu.  
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Exhibiční vystoupení vzpěračů v Obecním domě 27.10.2017 

Pořádal s podporou řady sponzorů včetně obce Ludgeřovice velmi úspěšný oddíl vzpírání TJ 
Ludgeřovice vedený panem Oldřichem Tchurzem. Vystupovali mladší žáci, junioři, ženy, 
muži z oddílů vzpírání z Bohumína, Havířova, Moravské Ostravy, Třince a Ludgeřovic. 
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Podívat se také přišli bývalí reprezentanti ve vzpírání ČR (na společné fotografii zleva Petr 
Marášek ligový vzpěrač ŽD Bohumín, Anton Baraniak člen síně slávy českého vzpírání, 
olympionik z let 1980 a 1988 a několika násobný medailista  ME a MS, čtvrtý nejlepší nadhoz 
v historii českého vzpírání 234,5 kg, Jiří Mandát ligový vzpěrač ŽD Bohumín a Karel Prohl 
člen síně slávy českého vzpírání olympionik z let 1972 a 1976 několikanásobný medailista  
ME a MS mužů a také masters). Připravena byla i soutěž o nejsilnějšího diváka. Prostě 
mimořádně rozsáhlý program, který začal v 15.30, kolem 18. hodiny ještě nebyl ani 
v polovině a vypadalo to, že skončí až po 20. hodině. Řada diváků proto nevydržela a 
postupně odcházela během programu. Exhibice jistě byla velmi dobrou propagací sportu, 
byla však příliš dlouhá. 
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Beseda v Klubu důchodců s Helmutem Šafarčíkem 
Konala se v sále Obecního domu 15.11.2017. Pan Helmut Šafarčík přítomným promítl a 
komentoval asi hodinové video ze svého více než dvouměsíčního putování na motorce v létě 
2014 po trase Ukrajina – Rusko – Kazachstán – opět do Ruska – Mongolsko přes Ulánbátar 
opět a naposledy do Ruska a k jezeru Bajkal do města Irkutsk a zpět Ruskem, Litvou, 
Lotyšskem a Polskem, celkem necelých 20 000 km, z toho nemalou část po prašných nebo 
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blátivých cestách - necestách, často v hustém dešti a teplotách do +10ºC.Byly však i úseky 
cesty s teplotami blížícími se +40ºC. Na břehu jezera Bajkal umístil nezničitelnou desku 
s fotografií svého obce, který vždy snil uvidět na vlastní oči Bajkal, tento sen se mu však 
nesplnil.  Na besedu přinesl pan Šafarčík ukázat také řadu zajímavých fotografií z tohoto 
svého putování. Byla to zajímavá a vydařená beseda.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Vystoupení mužského pěveckého souboru Spevokol z družebního města Tisovec (SR) 

Pořádala obec Ludgeřovice v Obecním domě 24.11.2017. Kromě jmenovaného souboru 
zazpívala členka zastupitelstva města Tisovec Mgr. Marta Svobodová několik operních árií. 
Hrál a zpíval i vrablovecký soubor Šlapeto. 

Tento zajímavý a pestrý koncert, v němž se střídaly vážné písně s veselými a rozpustilými od 
autorů vážné hudby až po písničky lidové, sledovalo asi 60 posluchačů. Všichni, účinkující i 
posluchači, byli velmi spokojeni a nakonec si, zazpívali společně.  
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Vánoční trhy v Obecním domě 2.12.2017 

Tuto tradiční akci každý rok pořádá Obec Ludgeřovice a tak jako v minulých letech byl o trhy 
velký zájem jak ze strany prodejců tak od kupujících. Trhy i letos hezky a za velkého zájmu 
rodičů zpestřovalo vystoupení žáků ludgeřovické základní a mateřské školy a to z tzv. Dolní 
školy (děti z mateřské školy a žáci první a druhé třídy) a Vrablovce (z mateřské školy). 
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Nabídka zboží byla bohatá, šlo na odbyt. O občerstvení se starala restaurace pana Myslivce, 
návštěvníci oceňovali, že hospoda už není zamořena cigaretovými zplodinami. 

Trhy byly pestré, zajímavě, dobře připravené, všichni účastníci byli spokojeni. 
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Mikuláš Klubu důchodců Ludgeřovice 2017 

Konal se v Obecním domě 9.12.2017. V sále bylo kolem 150 členů klubu. Čekání na 
Mikuláše si zpestřovali dobrotami ze svépomocného bufetu a také hudbou, poslechem i 
tancem, hrála jim skupina ARENA z Vrablovce. V 18 hodin přišel Mikuláš s doprovodem 
dvou krásných andělíčků a jednoho ošklivého čerta. Čert se sice snažil strašit, ale senioři se 
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jaksi nebáli. Andělíčci rozdávali dárkové balíčky připravené výborem klubu. Po necelé 
půlhodině už měl v sále každý svůj mikulášský dárek, Mikuláš a členové jeho družiny 
naposled důchodcům zamávali a odešli na další štaci. Večer pokračoval dobrou večeří 
z restaurace pana Myslivce, pak se pilně tancovalo. Domů se účastníci rozcházeli po 21. 
hodině.  

Celá akce byla výborem klubu dobře připravená, všichni byli spokojeni. Byl to příjemný večer 
v klubu důchodců. 
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Z 18. zasedání obecního zastupitelstva 

Konalo se v sále Obecního domu 13.12.2017. Přítomno bylo 13 zastupitelů, jejich jednání 
sledovalo několik zaměstnanců obce a jen tři další občané. Před projednáváním jednotlivých 
bodů zasedání zastupitelé ocenili stodvacetinásobného dárce krve pana Jiřího Mrkvu. 

Z nejdůležitějších bodů jednání: 

Zastupitelé především projednali a schválili rozpočet obce na rok 2018. Rozpočet je 
vyrovnaný a téměř dosahuje 100 milionů Kč, z čehož asi 30 milionů Kč budou investice. 
Obec nemá žádné dluhy.  

Zastupitelé vzali bez připomínek na vědomí drobné úpravy letošního obecního rozpočtu, 
provedené radou obce v době od 17. zasedání zastupitelstva, které reagují na skutečný 
vývoj obecních financí. 

Zastupitelstvo projednalo a schválilo prodej pěti stavebních pozemků v lokalitě u rybníků 
zájemcům, kteří uspěli v obcí vyhlášeném výběrovém řízení. 

Starosta Mgr. Daniel Havlík pak všem poděkoval za letošní práci pro obec, popřál pohodové 
vánoce a šťastný nový rok. 
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A. Vjačka 


